



Letter to Parents No.7 – 2020/21

Dear Parents/ Guardians,

2020/21 October Notice (2)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents please read the following circulars in detail:

- a. 1st Term Uniform Test Arrangements for Cross-boundary Students
- b. Changing to Winter School Uniform

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 23.10.2020 (Friday).



Yours faithfully,

IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

16.10.2020

a. 1st Term Uniform Test Arrangements for Cross-boundary Students

The 1st Term Uniform Test will take place from 29.10.2020 (Thursday) to 4.11.2020 (Wednesday). Due to the unstable pandemic situation, cross-boundary students have not been able to return to school, our school will provide an online platform for cross-boundary students to conduct their tests so as to understand the students' learning progress. In order to ensure the smooth running of the Uniform Test, the school will arrange a **mock test** for cross-boundary students. Details are as follows:

Date: 23.10.2020 (Friday)

Time: 3:45 p.m.

Content: Simulation of Uniform Test Process

Form: via Zoom and eClass Power Lesson 2

Equipment requirements:

(1) A mobile phone, tablet or desktop computer (must be equipped with camera and microphone)

Throughout the test, **the camera must be turned on to capture the appearance of the student and to show that the student is writing the answers.** Students may set up two cameras if necessary.

(2) Stable internet connection

(3) A printer (for printing test papers)

For fairness, the whole course of the test will be recorded and an invigilator would be assigned during the test. The link will be issued via eNotice on 21.10.2020 (Wednesday).

Should you have any queries, please contact Ms. LO Wai-yin or Mr. SHAM Tak-wa at 2476 2357.

b. Changing to Winter School Uniform

For the adaptation period from 27.10.2020 (Tuesday) to 6.11.2020 (Friday), students may choose to wear summer or winter school uniforms, depending on the weather conditions. From 9.11.2020 (Monday) onwards, all students must wear winter uniforms. For regulations on winter school uniforms, please refer to the Student's Handbook (P.11 - P.13 or P.18 - P.20). Students who have P.E. lessons on a certain weekday will be allowed to wear neat school tracksuit to school.

Students can wear woolen sweater or cardigan, P.E. jacket or school jacket if necessary. When the HK Observatory issues a Cold Weather Warning at 7:00a.m. on that particular school day, students may wear blue or black coats to school. The style of the coat should not be fashionable. Five conducts marks will be deducted for the first violation, and a demerit will be recorded for the second violation. Girls may wear grey trousers. Scarves, if worn, must be plain black, white or deep blue. For enquiries, please refer to "Rules of Appearance and Uniform" on Student's Handbook, or contact Class Teachers at 2476 2357 on school days.



Letter to Parents No.7– 2020/21

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of _____ (Class: _____)(Class No.: _____), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. 1st Term Uniform Test Arrangements for Cross-boundary Students
- b. Changing to Winter School Uniform

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian: _____

_____.10.2020



敬啟者：

2020/21 學年十月份學校安排須知 (二)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- a. 跨境學生上學期統一測驗安排
- b. 關於更換冬季校服事宜

請家長於 2020 年 10 月 23 日（星期五）或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健 謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2020 年 10 月 16 日

一、 跨境學生上學期統一測驗安排

上學期統一測驗將於 2020 年 10 月 29 日（星期四）至 11 月 4 日（星期三）進行。由於疫情反覆，跨境學生暫未能回校上課，本校將提供網上平台為跨境生進行測考，以了解學生學習進度。為確保統測過程順利，校方將為跨境學生安排一次**模擬測試**，詳情如下：

日期：2020 年 10 月 23 日（星期五）

時間：下午 3 時 45 分

內容：模擬統測流程

形式：透過 Zoom 及 eClass - Power Lesson 2 進行

設備要求：(1) 手提電話、平板電腦或桌上電腦（必須配備鏡頭及咪高峰）

統一測驗期間，鏡頭必須拍攝到學生的樣貌及答卷情況。如有需要，學生可考慮配備 2 個鏡頭。

(2) 穩定網絡

(3) 打印機（列印紙本試卷之用）

為確保公平，整個測驗過程將被錄影，本校亦會安排老師專責監考工作。模擬測試連結將於 2020 年 10 月 21 日（星期三）於 eNotice 發放。

如有任何疑問，請致電 2476 2357 向盧惠燕老師或岑德華老師查詢。

二、 關於更換冬季校服事宜

由 10 月 27 日（星期二）至 11 月 6 日（星期五）為適應期，家長可按天氣情況安排子女更換冬季校服。11 月 9 日（星期一）全校學生必須更換整齊的冬季校服。有關冬季校服的式樣，請遵守學生手冊內相關的規定（第 11 至 13 頁或第 18 至 20 頁）。如上課當天有體育課，學生可穿著整齊運動服回校。

因應天氣需要，貴子弟可穿著指定式樣的毛衣、冬季運動服的外套或黑色校褸。如在上課當日上午 7:00 或之前，天文台發出寒冷天氣警告，學生可穿著純深藍或黑色之禦寒衣物回校上課，其他非校服的衣物外套一概不得穿著；學生第一次違規會被扣五分，第二次違規則會被記一個缺點。女生可穿灰長西褲。如需佩戴圍巾，則以黑、白或深藍色純色為限。如有疑問，可參閱學生手冊〈校規儀容及校服守則〉或於上學日致電 2476 2357 聯絡班主任。



家長通函第 7 號 – 2020/21

家長綜合回條

敬覆者：

甲部 本人為 _____ (_____ 班) (_____ 號) 之家長，已知悉下列通告詳情：

- a. 跨境學生上學期統一測驗安排
- b. 關於更換冬季校服事宜

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署： _____

家長／監護人姓名： _____

2020 年 10 月 日